
Op de site van de Boerderij lezen wij dat er eind 2018 nog acht bedrijven volledig geblokkeerd zijn 

vanwege de fipronilaffaire van zomer 2017. Daarnaast waren nog 29 bedrijven gedeeltelijk 

geblokkeerd. Wij hebben al eerder vragen gesteld over de afwikkeling van deze affaire en doen dat 

bij dezen graag opnieuw. 

1. Bent u op de hoogte van dit bericht? 

2. Kunt u aangeven of er ook in de provincie Utrecht nog geblokkeerde bedrijven zijn? Zo ja, 

hoeveel bedrijven betreft het? 

3. Kunt u aangeven hoe groot de economische schade van de fipronil-affaire voor bedrijven in 

de provincie Utrecht op dit moment is? 

4. Hebt u intussen contact gehad met de Minister van Landbouw over mogelijke 

schadevergoeding voor de getroffen bedrijven? Zo nee, waarom niet? 

5. Wat kan de provincie Utrecht betekenen voor bedrijven die anderhalf jaar na de fipronil-

affaire nog steeds zijn geblokkeerd? 


